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Z Á P I S N I C A   č. XVIII. 

zo zasadnutia komisie zo dňa  15. 10. 2013 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Zapisovateľka: Katarína Gubová 

Predseda komisie: Bc. Ľubica Lörincová 

 

 



                                            Z Á P I S N I C A 
 
zo zasadnutia   Sociálnej a zdravotnej komisie pri OZ v Bánove, ktoré sa uskutočnilo 
11.  10.  2013 , o 18.15 hod.    na Obecnom úrade v  Bánove. 
 

P R Í T O M N Í 
 
sú  vlastnoručne podpísaní  na priloženej prezenčnej listine.  
 

 P R O G R A M  
 
 
1. Zanedbávanie povinnej školskej dochádzky  - ZŠ s MŠ Bánov 
2. Grantové projekty  pre rozvoj soc. služieb - informácia                       
3. Aktualizácia nástenky  
5. Rôzne  -  prerokovanie žiadosti  
  
 
1.)  Bc. Ľubica Lörincová – predsedníčka komisie privítala prítomných,   oboznámila ich 
s pripraveným programom  a    zahájila rokovanie. 

  
2.) Zanedbávanie povinnej školskej dochádzky  ZŠ s MŠ Bánov na základe 
oznámenia ZŠ s MŠ nám bolo postúpené riešiť zanedbávanie povinnej školskej 
dochádzky žiaka , ktorý má vymeškaných 65 neospravedlnených vyučovacích hodín. 
Rodičia maloletého žiaka boli pozvaní na zasadnutie komisie. Nedostavili sa, ani sa 
neospravedlnili.  Pracovníčka obce rodičov písomne upovedomí upozorní ich na 
spoluprácu. Ak obec rozhodne a uzná ich vinných zo zanedbávania starostlivosti 
o povinnú školskú dochádzku, môže  uložiť zákonnému zástupcovi dieťaťa pokutu  do 
331,50 € 
. 
 3.) Grantové projekty pre rozvoj sociálnych služieb - informácia   sledujeme výzvy 
na predkladanie žiadostí na nenávratný finančný príspevok. Výzvy sú vo väčšej miere 
zamerané na podporu osôb ohrozených sociálnym vylúčením s osobitným zreteľom na 
marginalizované rómske komunity. To sa týka miest a obcí s väčším počtom obyvateľov 
rómskej komunity. V našej obci máme pôvodných obyvateľov rómskej národnosti, 
s ktorými nemáme problémy,  plnia si povinnosti voči obci. Ich deti chodia do školy čisté 
a upravené.  Ale do našej obci sa prisťahovali tri rodiny rómov, ktorí si  v obci zakúpili  
staršie  rodinné domy. Nestačíme sledovať ich nárast a migráciu, stále ich pribúda. 
Obec nemá zo zákona žiadne právomoci nato, aby   tomu zabránila.  
 
4.) Aktualizácia  nástenky – doplnenie propagačných materiálov zamerané na „Tretí 
sektor“  a informácie o 1. sektore – štátny, 2. sektor – súkromný, 3. – sektor 
mimovládne organizácie. 
 
5.) Rôzne – prerokovanie žiadosti p. Mokrášovej -  bola nám postúpená žiadosť 
poskytnutie  finančnej výpomoci  na zakúpenie okuliarov.  Komisia zo zákona nemá 
možnosť schvaľovať finančné prostriedky, môže iba doporučiť. Žiadosť sme prerokovali, 
komisia doporučujeme starostke obce menovanej občianke poskytnúť pôžičku, ktorú 
bude podľa svojich finančných možnosti mesačne splácať.   
 



 
6.)  Záver -  predsedníčka komisie Ľ. Lörincová  ukončila zasadanie , prítomným 
poďakovala za účasť. 
 
 
 
 
 
V Bánove, 17. 10. 2013 
 
 
 
 
 
Zapísala: Katarína Gubová   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                 Bc. Ľubica Lörincová 
                                                                Predsedníčka komisie 
       sociálnej a zdravotnej 


